

2. *Requests* the International Refugee Organization to make available to the Migration Conference the benefit of its special experience in the resettlement of refugees and its views on the Secretary-General's report, and requests all other international organizations concerned with any aspect of the migration problem similarly to make their views and experience available to the Conference; and

3. *Requests* the International Labour Organisation to report to the Council at its next session the action taken or contemplated by the Organisation on the recommendations of the Naples Conference.

### **397 (XIII). Relief and rehabilitation of Korea**

*Resolution of 20 September 1951*<sup>130</sup>

*The Economic and Social Council,*

*Taking note* of the report of the Secretary-General on the question of the relief and rehabilitation of Korea,<sup>131</sup>

*Recognizing* that the relief needs of the civilian population of Korea continue to be great,

*Reaffirms* the earnest hope expressed in Council resolution 359 (XII) that all Members of the United Nations will find it possible to contribute to the programme for the relief and rehabilitation of Korea drawn up by the General Assembly.

### **398 (XIII). Long-term measures to promote the economic development and social progress of Korea**

*Resolution of 20 September 1951*<sup>132</sup>

*The Economic and Social Council*

*Takes note with appreciation* of the verbal report<sup>133</sup> made at its thirteenth session by the Agent-General of the United Nations Korean Reconstruction Agency.

### **399 (XIII). United Nations programme of technical assistance**

*Resolution of 1 September 1951*<sup>134</sup>

*The Economic and Social Council*

1. *Takes note with appreciation* of the report<sup>135</sup> by the Secretary-General on the United Nations programme

<sup>130</sup> See 560th meeting of the Council.

<sup>131</sup> See documents E/2032 and E/2032/Add.1.

<sup>132</sup> See 561st meeting of the Council.

<sup>133</sup> *Ibid.*

<sup>134</sup> See 531st meeting of the Council.

<sup>135</sup> See document E/2001.

2. *Prie* l'Organisation internationale pour les réfugiés de faire part à la Conférence sur les migrations de l'expérience particulière qu'elle a acquise en matière de réinstallation des réfugiés ainsi que de son opinion sur le rapport du Secrétaire général, et prie toutes les autres organisations internationales intéressées à l'un quelconque des aspects du problème des migrations de faire de même connaître leur opinion à la Conférence et de lui faire part de leur expérience; et

3. *Prie* l'Organisation internationale du Travail de faire rapport à la prochaine session du Conseil sur les mesures que l'Organisation aura prises ou envisage de prendre pour donner suite aux recommandations de la Conférence de Naples.

### **397 (XIII). Assistance et relèvement en Corée**

*Résolution du 20 septembre 1951*<sup>130</sup>

*Le Conseil économique et social,*

*Prenant acte* du rapport du Secrétaire général sur le problème de l'assistance et du relèvement en Corée<sup>131</sup>,

*Reconnaissant* que les besoins de la population civile de Corée en matière d'assistance demeurent grands,

*Réaffirme*, comme il l'a indiqué dans sa résolution 359 (XII), qu'il a le vif espoir que tous les Membres de l'Organisation des Nations Unies seront en mesure de participer au programme d'assistance et de relèvement en Corée arrêté par l'Assemblée générale.

### **398 (XIII). Mesures à long terme destinées à stimuler le développement économique et le progrès social de la Corée**

*Résolution du 20 septembre 1951*<sup>132</sup>

*Le Conseil économique et social*

*Prend acte avec satisfaction* du rapport verbal<sup>133</sup> présenté au cours de sa treizième session par l'Agent général chargé de l'Agence des Nations Unies pour le relèvement de la Corée.

### **399 (XIII). Programme d'assistance technique de l'Organisation des Nations Unies**

*Résolution du 1<sup>er</sup> septembre 1951*<sup>134</sup>

*Le Conseil économique et social*

1. *Prend acte avec satisfaction* du rapport<sup>135</sup> sur le programme d'assistance technique de l'Organisation des

<sup>130</sup> Voir la 560<sup>e</sup> séance du Conseil.

<sup>131</sup> Voir les documents E/2032 et E/2032/Add.1.

<sup>132</sup> Voir la 561<sup>e</sup> séance du Conseil.

<sup>133</sup> *Ibid.*

<sup>134</sup> Voir la 531<sup>e</sup> séance du Conseil.

<sup>135</sup> Voir le document E/2001.